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Abstract (en)
[origin: WO2017158009A1] The invention relates to an installation for producing a medical preparation, in particular for producing a preparation
for parenteral nutrition. The installation comprises a pump with which liquids can be transferred from a plurality of source containers into a target
container. The installation has a modular construction and comprises a weighing module and a main module with the pump. According to a further
aspect of the invention, the pump is arranged at an inclination with respect to a vertical plane. According to a further aspect of the invention, the
installation comprises cascaded valve nodes.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anlage zur Herstellung einer medizinischen Zubereitung insbesondere zur Herstellung einer parenteralen
Ernährungszubereitung. Die Anlage umfasst eine Pumpe, mit der aus einer Mehrzahl von Quellbehältern Flüssigkeiten in einen Zielbehälter
transferiert werden können. Die Anlage ist modular aufgebaut und umfasst ein Waagemodul und ein Hauptmodul mit der Pumpe. Gemäß einem
weiteren Aspekt der Erfindung ist die Pumpe gegenüber einer vertikalen Ebene verkippt angeordnet. Gemäß einem weiteren Aspekt der Erfindung
umfasst die Anlage kaskadierte Ventilknoten.
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